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De opening 

Het is weer gelukt om het jaarlijkse kerst-Ei in 

elkaar te draaien. En zoals gebruikelijk bevat 

het de (meeste) stukken voor de jaarlijkse 

ledenvergadering (de financiële stukken 

krijgen jullie nog doorgemaild). Daarvoor 

dank aan mijn medebestuursleden Marian, 

Cock, Nelleke en Siebe, die alles keurig op 

tijd aanleverden.  

Gelukkig waren er ook deze keer een hele-

boel leden die een andersoortige bijdrage 

leverden: Hein, Olaf, Ton, Henk, Siebe, Ingrid, 

Eliza, Cock en Juliet.  En onze nieuwe leden 

Irene & Jet, Gerald, Maria, Aad & Yvonne, 

Greta & Marijke stellen zich voor.  

Allemaal heel hartelijk dank, jullie maken mijn 

taak er een stuk gemakkelijker op!  
 
 

Bridgeclub Prometheus 

 

Bestuur 

 Voorzitter Marian Reijmers 

 Secretaris  Cock Hazeu  

 Penningmeester  Nelleke van der Lee  

 Algemeen lid Siebe Auwerda 

 Algemeen lid Jenny Omvlee 

 secretariaat@bridgeclubprometheus.nl 

 

Technische Commissie Siebe Auwerda (vz) 

Sjoerd de Haan 

  Ton van Hoek 

Ank Hoogeveen 

Leo Pruijsers 

 

Kascontrole Commissie  Ton van Hoek   

   Tineke Ruiter 

   Joke van Velzen 

 

Website en Het Ei   Jenny Omvlee 

 www.bridgeclubprometheus.nl 

 redactie@bridgeclubprometheus.nl 

  

Speelgelegenheid 

 Wijkcentrum De Vleugel 

 Aart van der Leeuwlaan 4 

 2624 LD  Delft 

 

Clubavond 

 Dinsdag, aanvang 19:30 uur 

 

Kuiken 

 Dick Bruna  

Natuurlijk ontbreken ook nu de foto’s niet, 

vooral van het geweldige lustrumfeest in 

september.  

Hopelijk valt ook dit nummer in de smaak!  

Ik wens jullie veel leesplezier en een mooi 

bridgejaar! En blijf gezond! 

 

Jenny Omvlee       
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Van de voorzitter 

 

Beste leden,  

 

Er is weer een jaar 

voorbij.  Best een  

goed jaar voor de 

vereniging. We 

konden, na Covid-19, 

weer live bridgen en 

we zijn daarom in de 

zomer maar iets langer 

doorgegaan. Nadat 

eind vorig jaar veel 

leden hadden 

opgezegd hebben 

toch weer leden zich aangemeld en zijn we 

bijna op volle sterkte van voor de Covid. 

 

Ik heb inmiddels 4x per jaar overleg met de 

voorzitters van de andere NBB-clubs om bij te 

praten, elkaar op de hoogte te houden van 

de gang van zaken binnen de clubs en om 

te overleggen over samenwerking op het 

gebied van cursussen en bijvoorbeeld over 

de parkeervergunning. Zo wisten we ook dat 

er in de zomer doorgespeeld werd bij twee 

andere verenigingen en een aantal leden 

heeft hiervan graag gebruik gemaakt. Uit het 

voorzittersoverleg is ook een groepje 

gevormd om toch weer te zoeken naar een 

Denksportcentrum, want we blijven het 

proberen! 

 

Wij zijn een vereniging waar het gezellig is, 

inmiddels met een koekje, een stukje kaas of 

worst en een zoutje tijdens het borrelen na 

afloop. Maar er wordt ook meegedacht om 

het niveau van de vereniging aantrekkelijk te 

houden. Zo hebben Kees en Ton gezorgd 

voor een opfriscursus voorafgaand aan de 

bridgeavonden. Goed bezocht en we gaan 

daar zeker mee door. Een vereniging waar 

meegedacht wordt en waar mensen zich 

soepel opstellen bv. als er met een andere 

partner gespeeld moet worden of als er een 

parkeerplaats nodig is.  

Kortom een vereniging om trots op te zijn.   

 

In januari sta ik op de lijst om af te treden. Ik 

wil geen drie jaar meer voorzitter zijn, maar 

wil nog wel een jaartje blijven als jullie dat 

toestaan. Dat betekent dat wij voor januari  

 

 

 

2024 een nieuwe voorzitter nodig hebben. 

Laat het weten als je interesse hebt.  

 

Tot slot wil ik graag iedereen bedanken die 

zich voor die gezellige vereniging heeft 

ingezet en wens jullie namens het bestuur  

 

fijne feestdagen  

en een goed begin van 

 

2023! 
 

Marian Reijmers 

 

    

 

Rijm 

 

Na de vervelende coronajaren 

met Stepbridge 

-achter het tablet was best 'n  

aardige switch- 

hebben wij dit jaar de draad  

weer opgepakt. 

Dinsdagavond naar de Vleugel:  

de avond waar je naar snakt. 

Daar merk je dat er ook wel mensen  

zijn weggegaan. 

Waar zijn Jack en Marijke,  

Joke Boot en Daan, 

Gerda, Aad en Gerrit;  ik noem  

maar wat zwaargewichten. 

Gelukkig zijn er ook veel nieuwe gezichten. 

 

We kijken terug op een bijzonder jaar. 

Met Marian aan het stuur,  

ze doet het toch maar! 

De feestcommissie verdient ook een zoen. 

Het geweldig lustrumfeest,  

ze moesten het maar doen 

 

Wij gaan weer vol goede moed 

het  nieuwe jaar tegemoet. 

Weer elke dinsdag met slems en doubletten, 

maar je moet wel goed op blijven letten. 

 

Hein van Velzen 

 

    

 



 

Het Ei – december 2022 - pagina 4 

 

Olaf’s bridgeprobleem 1* 

Hoe maakt Zuid altijd 3SA? 

 

 

Het biedverloop is als volgt:  
 

West Noord Oost Zuid 

   3   3SA 

pas pas pas  

 

West komt uit met 10.  

Hoe maakt Zuid altijd dit contract?  

       

Olaf Duin  De oplossing staat op pagina 26. 

 

    

 

Even voorstellen… 

Irene van Zeijl en Jet Dekker 

Wij zijn Irene en Jet. Een handig ezelsbrugge-

tje om ons uit elkaar te houden is dat Irene 

lang is (5 letters) en Jet kort (3 letters). 

Wij kennen elkaar van de Flits2 cursus 2021 

gegeven door Teun. Vanwege studie en werk 

hebben we allebei de nodige omzwervingen 

gemaakt. Irene is vanuit Kwintsheul, Delft, 

Poeldijk en Bilthoven uiteindelijk weer in Delft 

terecht gekomen en werkt als verpleeg-

kundige bij oogheelkundig onderzoek in het 

Erasmus MC in Rotterdam.  

 

Jet is docent Nederlands en is via Eerbeek, 

Apeldoorn, Leeuwarden, Delft, Oman ook 

weer in Delft terug en werkt bij G4S Training & 

Safety in Zoetermeer. 

Jet heeft het bridgevirus door haar moeder 

opgelopen, bij Irene kwam het door haar 

schoonouders, maar eerst hebben we allebei 

vele jaren klaverjas gespeeld. 

 

Door het zomerbridge zijn we enthousiast 

geworden voor het wedstrijdbridge en 

hebben we besloten om samen bij een club 

te gaan spelen. Bij alle clubs is de gastvrijheid 

groot dus daarom was het lastig kiezen. Jet 

speelt competitie hockey en heeft donder-

dagavond trainen. Irene is nog lid van een 

andere NBB (Nederlandse Basketbal Bond) 

en traint op woensdagavond. Daarom is de 

keuze voor de dinsdagavond bij Prometheus 

gemaakt.  

 

Dit alles hebben we echt te danken aan de 

brug die de docenten (Kees, Teun, Peer) en 

Jenny tussen de cursisten en de clubs 

hebben gelegd. Bridgen is superleuk, elke 

week worden we enthousiaster en leren we 

weer een heleboel bij. We zijn erg blij met alle 

support en tips die wij als beginners van jullie 

allemaal krijgen. Het nakaarten is ook erg 

gezellig, we zijn al menigmaal als laatste de 

zaal uitgezet. 

 

Vraagje: Waarom heet het clubblad ‘Het Ei’? 

 

Irene van Zeijl en Jet Dekker 

 

    

 

Waarom ‘Het Ei’? Daarom! 

Om maar meteen te antwoorden op de 

vraag van Irene en Jet heb ik even gezocht 

in de oudere Eieren… In het eerste Ei dat ik 

maakte (mei 2006) had ik me hetzelfde 

afgevraagd.  

Daarop kwam een reactie van oud-clublid 

Erik van Noort binnen: 

 

“Je had gevraagd in het Ei van mei waar 

de naam van het Ei vandaan is gekomen. 

Alweer een tijdje terug waren Kim Váhl en 

ik bereid de redactie van het clubblad te 

Noord / 

niemand 

kwetsbaar 
 

 3 2  

 5 

 V B 10 9 8 7 6  

 H 3 2  
  

N 
  

 
W O 

 
 

Z 
 

    
  H V 5 4  

 A 4 3 2 

 A 3 2 

 A B  
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gaan doen. Dit blad had de illustere naam 

‘contRact’. Zoals alle andere clubbladen. 

Als rechtgeaarde studenten vonden wij dit 

natuurlijk niets. Maar hoe dan wel?? 

Daar hebben we een tijdje op lopen 

broeden net als ons eerste blad en 

zodoende vonden wij "het ei" wel zeer 

toepasselijk. Kim heeft daar een mooi 

plaatje bij gevonden van Bruna. Na al dat 

broeden was het eindelijk uitgekomen.” 

 

Vandaar dus! 

 

Jenny Omvlee 

 

    

 

Jeugdbridge Delft  

In januari 2023 beginnen we weer met 

bridgelessen in groep 8 bij DSV, de Delftse 

Schoolvereniging. 

Het is nu voor de derde keer dat we deze 

activiteit opstarten. 

De eerste keer ging er veel niet goed: te veel 

theorie, daardoor veel onrust in de klas. 

Vorig jaar hebben we de theorie beperkt tot 

maximaal 10 minuten en de rest van de les 

alleen maar spelen. De kinderen vonden het 

allemaal leuk en bij de slotdrive (groep 8a 

tegen 8b) waren ze echt fanatiek. 

Probleem is alleen dat ze na 12 lessen nog 

niet echt kunnen bridgen. Het bieden is dan 

nog niet behandeld. 

Maar er gloort hoop: we mogen nu ook in 

groep 7 les gaan geven, in 2024 kunnen ze 

dan in groep 8 het bieden leren. 

Het meedoen aan kampioenswedstrijden in 

Utrecht bij de NBB behoort dan tot de 

mogelijkheden. 

Kortom de toekomst ziet er goed uit! 

 

Ton van Hoek 

 

    

 

Jeugdbridge Delft is een 

gezamenlijk initiatief van vijf 

Delftse NBB-clubs. Namens 

onze club is Ton van Hoek 

daarbij betrokken.  

Zie voor meer info: 

nbbdelft.nl/Jeugdbridge/Jeugdbridge.htm 

 

    

Mazzelaar? 

Ik ben Henk Schreuder en ik speel al meer 

dan 40 jaar club-

bridge. Bij Prometheus 

vorm ik met Frans de 

Vreede al 5 jaar een 

paar. Ik speel ook nog 

bij twee andere vereni-

gingen en dat zijn bij 

elkaar veel spellen. 

Per jaar 40 zittingen x 

24 spellen x 3 clubs = 2880 spellen. In 5 jaar 

zijn dat dus 2880 x 5 = 14.400 spellen (pff). In 

de andere 35 jaar zijn dat geschat 30.000 

(pffff). 

Ik heb in clubverband dus zo'n 44.000 spellen 

gespeeld (pfffffff). 

 

Mijn hoogste aantal echte punten is 28 (bij 

een andere club en Siebe was daarbij). En 

dat is 1 keer gebeurd.  Bij mij is dit dus 1 op de 

44.000 spellen en dat is een gebeurtenis van 

0,0023 %. 

Rijst de vraag : was dit volgens de statistiek of 

ben ik doodgewoon een mazzelaar? 

Zie de tabel (overgenomen uit Mathema-

tical Tables ): 

 

 
 

Bij het aantal punten van 28 hoort een 

statische kans van 0,0019. 

 

Mijn conclusie is dus dat ik geen mazzelaar 

ben maar dat ik (statistisch) gewoon aan de 

beurt  was. 

 

Henk Schreuder 

    

https://nbbdelft.nl/Jeugdbridge/Jeugdbridge.htm
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Safety play = 

veiligheidsspeelwijze 

Safety play is de speelwijze waarbij men 

bereid is de kans op een extra slag op te 

offeren om de kans op het gewenste aantal 

slagen zo groot mogelijk te maken. 

 

Een bekende situatie is de volgende: Je moet 

3SA maken en komt in Oost aan slag na de 

uitkomst met 3 - 6 - 10 - H: 

 

De oosthand levert in het gunstigste geval 5 

slagen op; de ruitenkleur in West moet dus 

minimaal 4 slagen opleveren.  

De tegenpartij heeft in die kleur B 10 8 7 2. 

Zitten die 3-2 verdeeld (kans 68%) dan levert 

West altijd 6 slagen op. Maar zitten ze 4-1  

(kans 28%) dan kun je alleen minimaal 4 

slagen maken door eerst een  weg te 

geven. Dat is een safety play. Hiermee is je 

kans om 3SA te maken 96% geworden. Alleen 

als ze 5-0 zitten (kans 4%) maak je 3SA niet.  

 

Hieronder volgen nog een aantal speel- 

figuren met voorbeelden van een safety 

play: 

 

  A V x x x x    x x x 

 

Je mist H B 10 9.  Je wilt 5 slagen maken! 

Snij niet direct met de V. Je moet je eerst het 

A spelen en vervolgens een kleintje naar de 

V. Je voorkomt daarmee dat - als de H sec zit 

na de V -  je 2 slagen verliest als je direct 

snijdt. Je vergroot je kans op minimaal 5 

slagen met 12,5 %. 

 

  A V 8 x x    B x x x 

 

Je mist H 10 9 x.  Je wilt 4 slagen maken! 

Speel de B voor en laat die doorlopen. Als de 

ontbrekende kaarten 2-2 of 1-3 zitten maak je 

altijd 4 slagen. Maar de moeilijkheid is als ze 

0-4 zitten. Zitten ze na het A dan heb je pech: 

je verliest altijd 2 slagen. Zitten ze voor het A 

dan neem je het A als de H op de B wordt 

gelegd. Je zit dan nog met V 8 x x achter de 

10 9 x en maakt altijd nog 3 slagen. 

 

  A 10 x x   H 9 x x x 

 

Je mist V B x x   Je wilt 4 slagen maken! 

Je hebt twee zekere wegen om maar 1 slag 

te verliezen. Òf naar H 9 toe spelen en de 9 

leggen òf naar A 10 toe spelen en de 10 

leggen. Je wapent je daarmee tegen V B x x  

op één hand. 

 

NB: Je kunt alleen alle slagen maken als de 

ontbrekende kaarten 2-2 zitten (40,5% kans). 

Je moet dan wel A H slaan! 

 

Siebe Auwerda 

 

    

 

Even voorstellen…. 

Aad en Yvonne v.d. Berg 

Wij, Aad en Yvonne van den Berg, zijn sinds 

oktober 2022 lid van deze gezellige 

vereniging.  

 

Yvonne bridget al jaren bij B.C. Gisolf. En al 

jaren probeerde zij Aad aan het bridgen te 

krijgen. Maar Aad houdt niet van spelletjes,  

dus hij had er geen zin in.  

  

Toen Aad in juli 2021 stopte met werken,  

wilde hij bridge toch een kans geven en 

schreef zich in voor de Flitscursus. 

Vanaf de eerste les heeft bridge zijn hart 

gestolen. 

Nu na een jaar lessen, gaan we alles in de 

praktijk uitproberen.  

  

We hebben het erg naar ons zin bij jullie en 

hopen nog veel bij te leren van jullie 

allemaal. 
 

Groetjes Aad en Yvonne 

 

    

 9 4 3     
N 

  A V 8 6  

 7 6 
W O 

 H V B   

 A H V 6 5 3 
Z 

 9 4   

 6 5    A 10 3 2 
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Olaf’s bridgeprobleem 2 *** 

Hoe maakt Zuid 4? 

 

 

Het biedverloop is als volgt:  
 

West Noord Oost Zuid 

    1 1 

2 3 pas 4 

pas 4 pas pas 

pas    
 

West komt uit met 6.  

Wat is de beste speelwijze? 

 

Olaf Duin  De oplossing staat op pagina 26. 

 

    

 

Arbitrage? 

Onlangs ben ik gestart met iets wat niets met 

arbitrage te maken heeft. Namelijk “Hoe 

vraag ik naar de betekenis van een bieding.” 

In deze eerste sessie ging het over de manier 

van vragen. In de tweede sessie gaat het 

over “Hoe geef ik een goed antwoord”. 

In feite heeft het niets met spelregels te 

maken. Waarom dan deze actie? 

 

Vaak worden mensen nerveus en geven 

vreemde antwoorden (terwijl ze het wel 

weten!). Dan voel ik me bijna schuldig dat ik 

die vraag gesteld heb. 

En dat wil ik voorkomen, het is zo makkelijk. 

Het geeft zelfvertrouwen als je met een 

eenvoudig zinnetje de tegenpartij antwoord 

geeft. En het is ook prettig voor je partner als 

je dat zelfvertrouwen uitstraalt. 

 

Ton van Hoek              

    

Ruitenboer 2022  

Op dinsdag 8 maart speelden we de voor-

ronde voor Ruitenboer op de club. In de A-lijn 

werden Frans de Vreede & Henk Schreuder 

eerste, in de B-lijn onze (toen nog) gasten 

Ingrid Kappe & Mieke Ham.  

Vorige jaren kregen we flessen wijn van de 

NBB om als prijs uit te delen, nu waren het 

wincodes: in te wisselen in de Bridge- en 

boekenshop.  

Op 3 april was de halve finale, deze werd op 

Stepbridge gespeeld. Namens onze club 

deden Fred Slemmer & Rossend Llurba en 

Bart Kommers & Toine Schreuder mee, met 

prachtig resultaat: Fred & Rossend werden 9e 

met 56% en mochten daarmee door naar de 

finale in Utrecht op 24 april. Toine & Bart 

werden 59e met 50,01%.  

In de finale speelde Fred - net als in de 

voorronde - samen met Elly. Ze eindigden op 

de 87e plaats met 44,70%. 

 

    

 

Even voorstellen….  

 Gerald Veldhuizen 

Ik ben geboren in Doorn. Mijn vader was 

werkzaam bij de marine. Hierdoor ben ik vaak 

verhuisd in mijn leven (15x). Ik heb 43 jaar bij 

het Klinisch Chemisch en Hematologisch 

Laboratorium in het Bronovo-ziekenhuis in 

Den Haag gewerkt. M.i.v. juni 2016 met 

pensioen. Altijd gezegd 

dat ik na mijn pensionering 

bridge wilde leren. In 2017 

de “Bridge in een flits 1 en 

2”-cursus gevolgd. In 

oktober 2017 lid geworden 

van De Gaech. En in 2018 

lid bij MultiBridge in Pijn-

acker.  

Ik speel daar op de 

maandagmiddag en de 

woensdagavond in het DenkSportHuys. Sinds 

begin september ben ik lid bij Prometheus en 

speel met Elly Legerstee. 

De beste voetballer van de wereld zei eens: 

“Elk nadeel heb z’n voordeel”. In de Corona-

tijd zonder fysiek bridge, heb ik ervaren dat 

bridgen op StepBridge mijn kennis van bridge 

duidelijk een “boost” heeft gegeven. Ik 

speelde al Losing Trick Count met twee 

partners, maar heb door het spelen met 15 

Oost / niemand 

kwetsbaar 
 

 4 3 2  

 A 5 

 5  

 A V B 10 9 8 7   
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  A H V 5  

 4 3 2 
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verschillende partners op StepBridge veel 

conventies geleerd en speel deze nu ook. 

Om er een aantal te noemen: Walsh, 

Montreal, Niemeijer, Stayman relay, Puppet 

Stayman, Ghestem, Unusual 2 en 4SA, 

Muiderberg, Multi, Gerber, RKC 1430 KRO 

Blackwood, Bergen Raises, Cuebids, Truscott 

en (Multi)Landy.  

Ook het volgen van de cursus van Rob 

Stravers heeft veel bridge-inzicht gegeven. 

Naast de geleerde regel van 20, speel ik nu 

ook de regel van 15, 11 en 7. 

Wat is bridge een “verslavende” bezigheid. 

Naast bridgen zijn volleybal, wandelen, 

fotograferen en “vogelen” mijn andere 

hobby’s die ik veel beoefen. 

 

Gerald Veldhuizen 

 

                    

Clubkampioen 2021-2022: 

 

Frans de Vreede &  

Henk Schreuder 

 
                   

 

    

Bedankt! 

 Op de slotdrive op 31 mei werden enkele vrijwilligers met een bloemetje bedankt voor hun inzet!  

 

  
V.l.n.r.: Ank, Marijke, Marinus, Martha, Leo, Marian 
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Even voorstellen…. 

Greta en Marijke 

Voor degenen, 

die ons nog 

niet kennen 

(dat zullen 

waarschijnlijk 

de mensen uit 

de A-lijn zijn): 

wij zijn Marijke 

van Oosten en 

Greta Hesse-

ling. Wij zijn dit 

jaar lid gewor-

den van 

Prometheus. 

 

Marijke en ik 

hebben elkaar 

zo’n 25 jaar 

geleden leren 

kennen op tennisvereniging TV Tanthof. Daar 

spelen we al jaren samen in een dames-

competitieteam op donderdag en een 

mixcompetitieteam op zondag. 

 

In 2018 hadden we met 6 tennisvriendinnen 

bedacht dat het misschien wel leuk zou zijn 

om de bridgecursus Flits 1 te gaan volgen. Na 

deze eerste cursus haakten er 3 van ons af.  

Marijke en ik en nog iemand waren wel 

enthousiast geworden en we gingen samen 

met onze mannen daarna in 2019 Flits 2 

volgen.  Onze mannen vonden het wel leuk 

maar niet leuk genoeg om het iedere week 

bij een club te doen.  

 

Marijke en ik zijn na de Flits2 cursus in eerste 

instantie lid 

geworden bij 

Gisolf. Een 

nadeel daar 

vonden wij 

dat er een 

tijdje na de 

coronaperio-

de geen A- en B-lijn waren. We moesten toen 

als beginnelingen vaak met A-spelers spelen. 

Was veel te lastig voor ons. 

Ank, die ook lid is bij Gisolf, stelde ons voor 

om eens een keertje bij Prometheus in de B-

lijn mee te doen. Dat hebben we dus 

gedaan. We vonden het hier zo gezellig dat 

we gelijk gebleven zijn. Bij Gisolf hebben ze 

tegenwoordig eigenlijk ook wel weer een A 

en een B- lijn. Maar we zijn inmiddels zo 

verslaafd aan het bridgen dat we het erg 

leuk vinden om twee avonden in de week te 

bridgen. We bridgen ook nog op de maan-

dagmiddag van 16.00 tot ca 17.30 uur online 

bij ODD mee op Stepbridge. En verder 

volgden we tot voor kort ook steeds de 

‘Bridge TV de basis’-cursussen op YouTube. 

Daar hebben we erg veel van op gestoken. 

 

Wat doen we verder nog behalve bridgen en 

tennissen? Marijke werkt nog drie dagen in 

de week op de clientadministratie bij een 

zorgaanbieder. Verder is zij net bezig met een 

tijdelijke verhuizing voor vijf maanden naar 

de Bieslandse Heerlijkheid. Een heerlijk plekje 

voordat ze definitief verhuisd naar een 

nieuwe appartement in Rijswijk Buiten. 

Zelf ben ik altijd werkzaam geweest als 

beleidsadviseur volkshuisvesting, eerst bij de 

gemeente Delft en daarna bij de gemeente 

Schiedam. Ik geniet al weer een aantal jaren 

van mijn pensioen. Op de tennisvereniging 

ben ik naast het zelf tennissen ook actief als 

competitie- en toernooi-leider. Daarnaast 

wandel en fiets ik veel. En ben ook erg druk 

met mijn 2 kleinste kleinkinderen waar ik erg 

van geniet. Ik kan me eigenlijk niet voorstellen 

dat ik vroeger nog tijd heb gehad om te 

werken. 

 

Groetjes! 

Greta Hesseling en Marijke van Oosten 

 

    

 

 

 

Schoppenvrouw 

 

Hij schoof heel link een schoppenvrouw 

voorzichtig uit zijn linkermouw, 

maar raakte lichtelijk van streek 

toen zij verwijtend naar hem keek. 

Heel even streelde hij haar rug 

en stopte haar weer snel terug. 

 

(Uit: Kaart-lezen, vrolijk rijm en lied tegen kaartverdriet, 

door Wim Overgaag) 
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Even voorstellen…. 

       Maria Brodskaya 

Goedendag 

allemaal, 

In september ben ik 

begonnen met 

spelen bij de 

bridgeclub 

Prometheus en ik 

zou me graag aan 

de clubleden willen 

voorstellen. 

Mijn naam is Maria 

Brodskaya. Ik ben 

45 jaar en heb 

twee kinderen van 

16 en 21 jaar. 

Ik heb leren bridgen tijdens mijn studententijd in 

Moscow. In 2002 waren mijn man, dochter en ik 

verhuisd naar Nederland, waarna ik voor 8 jaar 

gestopt was met het bridgen. In 2010 begon ik 

met een bridgecursus bij de bridgeclub Gisolf. 

Daar heb ik Judith, mijn huidige gisolfpartner, 

ontmoet. In Gisolf heb ik ook kennis gemaakt met 

Juliet. Tijdens de coronatijd hebben we samen 

met veel plezier bij Stepbridge gespeeld. Zij heeft 

me voorgesteld om samen bij Prometheus te 

spelen. Zo ben ik naar jullie leuke en gezellige 

bridgeclub gekomen. Behalve gezellig, vind ik 

bridge ook een uitdagend spel, waar je continu 

aan het leren bent. Bovendien is het een 

partnerspel, waarbij de partners elkaar volkomen 

moeten vertrouwen. 

 

Maria Brodskaya 

 

    
 

Bridgen en blind zijn .. hoe 

doe je dat? 

Tijdens een bridge weekend in Valkenburg 

ontmoet ik Marc Ooms. 

Marc is blind. Het is fascinerend om te zien hoe hij 

zijn speelkaarten 

leest voorafgaand 

aan het 

biedproces, het 

biedboxje met 

braillekaarten 

hanteert, alle 

biedingen die 

gedaan worden 

onthoudt en als het 

contract vastligt 

gewoon meespeelt. 

Hij kan dat doen, 

omdat hij is wie hij is. 

Een man met door-

doorzettingsvermo-gen, kaartinzicht en de wil om 

alles uit het leven te halen wat erin zit, niet in de 

laatste plaats dankzij de steun van zijn vrouw 

Hedwige. 

 

Ik nodig hem uit voor een vraaggesprek. Het 

gesprek is opgenomen en hier te beluisteren:   

https://anchor.fm/juliet-joan-moll - episode 27. 

 

Marc is slechtziend vanaf zijn geboorte.  Het bleek 

een degeneratieve oogaandoening te zijn. Tot 

zijn 19e jaar was hij nog redelijk mobiel met circa 

5% zicht, heeft hij veel gekaart en nog kunnen 

fietsen, maar toen was het over. Zoals hij zelf zegt 

“niet helemaal blind, er is gelukkig nog een 

sprankeltje licht waar te nemen”. 

Samen met zijn vrouw heeft hij een bridgecursus 

gevolgd met medewerking van de cursusleiding. 

De liefde voor bridge was geboren en Marc sloot 

zich aan bij de club in Leuven. 

 

Marc speelt met braillekaarten. Hij gebruikt bij 

voorkeur de 

kaarten waar de 

clubleden aan 

gewend zijn en 

zorgt dan voor 

vrijwilligers die 

deze kaarten 

manueel braille-

ren. Brailleren is 

een intensief en 

secuur werk, dat 

een getrainde 

vrijwilliger al gauw 

45 minuten per 

spel kost. Brailleren 

gaat puntje voor puntje, aan elke zijde van de 

kaart. Deze vrijwilligers zijn goud waard. Per jaar 

verslijt je makkelijk een 100-tal spellen. 

Wanneer Marc op bridge weekend gaat, neemt 

hij zelf materiaal mee voor 8 tafels, inclusief voor 

zichzelf een biedbakje met gebrailleerde kaarten.  

Voor zichzelf heeft Marc een plankje ontworpen 

met vier vakjes, waarin hij als dummy zijn kaarten 

netjes kan uit-

leggen. 

  

Inmiddels bridget 

Marc al dertig jaar, 

minstens 3 keer per 

week, waarbij hij 

een aantal vaste 

partners heeft. 

 

De praktijk 

Marc bevoelt zijn 

kaarten en sorteert 

ze. 

Hij biedt met 

https://anchor.fm/juliet-joan-moll
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gebrailleerde kaarten uit zijn persoonlijke biedbox. 

Iedereen aan tafel benoemt het gedane bod. 

Als het contract is vastgesteld begint het spel. 

Na de openingszet komen de kaarten van de 

dummy op tafel en worden alle kaarten 

voorgelezen. 

Elke kaart die gespeeld wordt, wordt benoemd. 

Marc is in staat het geheel te over”zien”. 

 

Marc speelt ook graag op BBO (Bridge Base 

Online, vergelijkbaar met Stepbridge), maar 

omdat het programma niet compatibel is met de 

audio-uitleesprogramma’s voor blinden, heeft hij 

altijd iemand nodig om de kaarten en biedingen 

voor te lezen. 

 

Informatieve websites: 

• https://kennisportaal.visio.org/documenten/bri

dge-als-je-slechtziend-of-blind-bent/ 

• https://kennisportaal.visio.org/nl-

nl/documenten/bridge-als-je-slechtziend-of-

blind-bent-bijlage 

• https://www.kimbols.be/sport/bridge/bridgen-

voor-blinden-en-slechtzienden-ook-via-e-

mail.html 

 

 

Juliet Joan Moll 

 

    
 

Dubbele ruitenboer 

Op één van onze wandelingen kwamen we in het 

centrum van Rotterdam, aan de Lombardkade, 

een bridgesociëteit annex bridgewinkel tegen. 

Op de bijgaande foto van hun uithangbord zie je 

twee maal de ruitenboer…. Dat zet je wel aan het 

denken: zouden ze hier soms een extra boer in het 

spel steken om 

een puntje 

meer te 

hebben? 

Maar waarom 

zou je dan niet 

gelijk de 

ruitenaas 

doen? – dat 

schiet wat 

harder op. Of 

loopt dat te 

snel in de 

gaten? Of is 

die dubbele 

ruitenboer 

louter 

overdrachtelijk 

bedoeld? 

Zoals het ons 

allemaal wel 

eens overkomt: er een puntje bij smokkelen om 

een scherpe manche te kunnen spelen… We 

weten natuurlijk ook allemaal wel hoe dat kan 

aflopen… 

 

De kade is in ieder geval genoemd naar de  

laat-middeleeuwse lombards: geldwisselaars en 

kredietverstrekkers die zich in de opkomende 

Hollandse steden hadden gevestigd. Ze waren 

afkomstig uit het noord-Italiaanse Lombardije. Die 

lombards waren nuttig en nodig om legers met 

huursoldaten uit alle Europese windrichtingen in 

ieders eigen munt te kunnen betalen. Maar ze 

stonden niet in hoog aanzien; ze “schreven met 

een vork” werd er gezegd. Kortom, dat puntje 

erbij smokkelen aan de Lombardkade heeft 

misschien wel lange wortels!... 

 

Cock Hazeu 

 

    

 

Spannend biedverloop  

 

Noord:  

 2 

 

Zuid:   

Twee schoppen, da's geen kattepis 

en mijn kaarten zijn ook niet mis. 

Ik heb immers veertien mooie punten; 

Dat wordt een spelletje om te stunten! 

Zal ik jumpen?... Nee niet te vlot 

Drie ruiten wordt mijn eerste bod. 

 3 

 

Noord:  

Drie ruiten?... klinkt lekker positief. 

Dat biedt heel duidelijk perspectief. 

Nu komen mijn klaveren op de proppen, 

ik kan altijd nog terug naar schoppen 

 4♣ 

 

Zuid:   

Vier klaveren?...Gut wat een oen. 

Wat moet ik daar nu toch mee doen. 

Is dat reëel of is 't azen vragen 

Ik heb één aas, ik zal het er maar op wagen. 

Vier harten dus op goed geluk 

Met al die punten kan ‘t niet stuk. 

 4 

 

Noord:  

Wat wil ze nou toch met vier harten? 

Mijn kaarten zijn alleen maar zwarten. 

't Is steeds weer hetzelfde gedoe. 

https://kennisportaal.visio.org/documenten/bridge-als-je-slechtziend-of-blind-bent/
https://kennisportaal.visio.org/documenten/bridge-als-je-slechtziend-of-blind-bent/
https://kennisportaal.visio.org/nl-nl/documenten/bridge-als-je-slechtziend-of-blind-bent-bijlage
https://kennisportaal.visio.org/nl-nl/documenten/bridge-als-je-slechtziend-of-blind-bent-bijlage
https://kennisportaal.visio.org/nl-nl/documenten/bridge-als-je-slechtziend-of-blind-bent-bijlage
https://www.kimbols.be/sport/bridge/bridgen-voor-blinden-en-slechtzienden-ook-via-e-mail.html
https://www.kimbols.be/sport/bridge/bridgen-voor-blinden-en-slechtzienden-ook-via-e-mail.html
https://www.kimbols.be/sport/bridge/bridgen-voor-blinden-en-slechtzienden-ook-via-e-mail.html
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Ze zit te bieden als een koe. 

Ons contract gaat zo naar de knoppen. 

Mij rest niets anders dan vier schoppen. 

 4 

 

Zuid:   

Vier schoppen? Vraagt ze nu naar heren? 

Die tante zal het ook nooit leren. 

Ik weet het onderhand niet meer. 

Ik bied mijn ruiten nog maar een keer 

 5 

 

Noord: 

Vijf ruiten? Is ze nou bezeten!? 

Zo zout heb ik het nog nooit gegeten. 

't Liefst sloeg ik haar direct naar buiten 

Dwars door haar verrekte ruiten. 

Vijf schoppen, nou zal ze het toch wel 

snappen 

En anders vallen er straks klappen! 

 5 

 

Zuid:  

Dat moet mij nou weer gebeuren, 

Die troel blijft met haar schoppen leuren 

Dat is mijn renonce! Weet je wat ik doe? 

Ik bied gewoon vijf Sans-atout ! 

 5SA 

 

Noord:  

Wel allemachtig!...Sans-atout! 

Ze is nog érger dan een koe! 

Nog één keer zal ik het proberen: 

Zes klaveren, dát zal haar leren ! 

 6♣ 

 

Zuid:   

Nou breken alle twee mijn klompen. 

Dat iemand toch zo af kan stompen. 

Bah, wat heb ik toch een spijt 

Dat ik ging bridgen met die meid. 

Mooi dat ik die klaveren niet moet. 

Ze kan barsten!....Zes sans-atout ! 

 6SA 

 

Noord:  

Wat een hersenloze griet, 

Bridgen kan die meid dus niet. 

Een ding is zeker, dat klein slem sans 

Maakt met mijn kaart geen enkele kans. 

Dus… schoppen tot besluit. 

Het maakt nu toch geen fluit meer uit ! 

Zeven Schoppen ! 

 7 

 

Zuid:   

Dat is het toppunt, ik geef het op. 

Wat heeft die meid een plaat voor de kop! 

Ze is vast de laagste in haar klas. 

Zoek het maar uit tante....: Ik pas !!! 

 pas 

  

De geschiedenis vermeldt niet of het 

contract down ging!!! 

 

(Van een onbekende auteur) 

Ingrid Kappe   

 

    

 
 

Het  11
e

 lustrum  

Vorig jaar bestond Bridgeclub Prometheus 55 

jaar. Omdat we dat 11e lustrum vanwege 

coronamaatregelen niet konden vieren 

hebben we dat dit jaar gedaan.  

De club is oorspronkelijk opgericht als dochter 

van de personeelsvereniging van de TH Delft. 

Sinds januari 2009 zijn we zelfstandig. 

 

Ontstaan van de club 

In de herfst van 1966 vinden een paar TH-

medewerkers, die al een tijdje meedoen aan 

de Delftse bedrijfsviertallencompetitie, dat 

het tijd wordt om een eigen club op te 

richten. Eén van de initiatiefnemers was Dick 

van Blitterswijk – velen van jullie nog wel 

bekend. De oprichtingsvergadering is op 21 

november in het oude hoofdgebouw van de 

Technische Hogeschool aan de Oude Delft.  

Bridgeclub Prometheus groeide al snel uit tot 

een flinke club. Jarenlang organiseerde ze de 

TH-bridgekampioenschappen, open paren-

wedstrijden en het Grachtentoernooi, dat -in 

tegenstelling tot wat je zou denken- niet in 

het centrum werd gehouden, maar in de 

Aula van de TH. 

 

Nog wat feitjes 

Door de jaren heen had de club vele speel-

locaties. Het eerste onderkomen van de club 

was de kantine van de TH-faculteit Techni-

sche Natuurkunde, daarna volgen nog 7 

speellocaties, voornamelijk in de TH wijk. Sinds 

2010, na de verzelfstandiging, spelen we 

buiten de TU-wijk, vanaf 2014 in de Vleugel. 
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In de achterliggende 56 jaar had de club 11 

voorzitters, waarvan Anke Hom met 8 jaar de 

langstzittende was. Er waren 10 penning-

meesters, waarvan Arné Heijmans het zelfs 28 

jaar volhield. En we hadden 17 secretarissen, 

met als langstzittende Ton Mulder, velen van 

jullie nog wel bekend, en Nelleke van de Lee 

(onze huidige penningmeester) met beiden  

9 jaar. Daarnaast waren er nog 20 andere 

bestuursleden, waarvan Milton Russel het 

langst in functie was, 14 jaar. Maar ik ben 

hard op weg om hem in te halen, ik maak nu 

13 jaar deel uit van het bestuur. 

 

Jenny Omvlee 

 

    

 

De eerste bridgecursus 

In september 1969 organiseert Bridgeclub 

Prometheus, samen met het district, haar  

eerste bridgecursus. De belangstelling is 

groot. Er is plek voor 50 cursisten. De cursus is 

zelfs – zoals voorzitter De Ruiter zei – 

“overboekt”: 20 inschrijvers moesten worden 

afgewezen. 

 

 
Delftsche Courant, 17 september 1969 

 

    

 

Onze 11 voorzitters 

 

1. 1966 Henk de Ruiter 

2. 1971 Koos van der Valk 

3. 1975 Piet Korthoven 

4. 1979 Evert Angad-Gaur 

5. 1982 Floor Koornneef 

6. 1986 Martin Quispel 

7. 1990 Gerrit Hakvoort 

8. 1997 Rossend Llurba 

9. 2004 Eric Winkel 

10. 2010 Anke Hom 

11. 2018 Marian Reijmers 

 

    

 

Onze 10 penningmeesters 

 

1. 1966 J.F. de Waal 

2. 1971 G.C. Schrumpf 

3. 1973 J. Verbeek 

4. 1975 Maurice  Peereboom 

5. 1980 Arné Heijmans 

6. 2008 Trudi Bommelé 

7. 2015 Johan Boonmann 

8. 2018 Marinus Hom  

9. 2019 Kees van 't Hul 

10. 2021 Nelleke van der Lee 

 

    

 

Onze 17 secretarissen 

 

1. 1966 Dick van Blitterswijk 

2. 1967 J. van der Zanden 

3. 1968 W.J. van Ooy 

4. 1970 J.C. de Bie-van Battum 

5. 1971 C.F. Hendriks 

6. 1976 M.E. Dalhuijsen-de Boer 

7. 1979 J. Kalkhoven-Jutte 

8. 1981 Rossend Llurba 

9. 1984 E. de Monyé 

10. 1989 A.G. Tijhuis 

11. 1992 Roelof Koekoek 

12. 1997 Anja Gruteke 

13. 1999 Ton Mulder 

14. 2008 Nelleke van der Lee 

15. 2017 Ingrid Kappe 

16. 2019 Liesbeth van Hees 

17. 2021 Cock Hazeu 
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Enkele vorige lustra 

In het kader van het 1e lustrum neemt  BC 

Prometheus het op zich als gastheer te 

fungeren voor de 1e officiële Europese 

Jeugdkampioenschappen. Andere lustrum-

activiteiten: een lustrumdrive, een receptie 

en een feestelijke (bingo)avond in de Aula. 

Het 2e lustrum wordt gevierd met een open 

parendrive en een ‘nederlaagtoernooi’. 

Op vijf dinsdagen spelen vijf clubs uit de 

omgeving van Delft om de beurt tegen BC 

Prometheus. De club die Prometheus de 

grootste nederlaag 

weet toe te brengen 

is winnaar van het 

toernooi. De jubilaris 

weet slechts van 

één club te winnen. 

Als afsluiting wordt 

het winnende BC 

Berkel uitgenodigd 

met haar sterkste 

viertal een wedstrijd 

te spelen tegen het 

1e Prometheus-team, 

voor het bridgera-

ma, van commen-

taar voorzien door 

de bekende Delftse bridger, ir. W. Maassen-

van der Brink. 

Bij het 3e lustrum zijn er een bridgedrive en 

een puzzelrit in de omgeving van Delft. Het  

4e lustrum werd gevierd met een dagtocht 

naar de Biesbosch en Baarle-Nassau en een 

lustrumdrive waarvoor alle oud-leden waren 

uitgenodigd. Voor het 6e lustrum organiseert 

de club een kroegentocht. Winnaars zijn 

Gerrit Hakvoort en Rossend Llurba. Het 7e 

lustrum werd gevierd in Delfshaven. Iedereen 

genoot  van de boottocht er naar toe, het 

museum, de heerlijke maaltijd en de 

interessante rondwandeling. Het 8e lustrum 

vierden we o.a. met een bustocht naar 

Leerdam met een bezoek aan de glaswerk-

plaats en het Bridgemuseum. In 2014 vierden 

we het 1e lustrum als zelfstandige club. Dit 

werd groots gevierd in een locatie in de 

Nieuwe Haven. Met o.a. een boottocht naar 

het centrum (en terug), een hofjeswandeling 

met gidsen van Gilde Delft en een Italiaans 

dinerbuffet onder het genot van vrolijke 

muziek op saxofoon en accordeon van duo 

Blom & Ca.   

    

Mijn bridgeverleden 

 

 
 

Rond 1950 zat ik achter mijn vader mee te 

kijken hoe hij samen met Toon Wilmer 

(schoenmaker), Piet Sosef (kapper) en Dries 

van Rooien (slager) Culbertson* in praktijk 

bracht. De Hoornse middenstand. 

In die jaren gingen ze met echtgenotes op 

de brommer naar het bloemencorso in 

Zundert, maar de kaarten gingen mee. 

Zomaar in de graskant werd er gebridged. 

Mijn vader bridgete elke dinsdag in de 

Annabar te Delft (bij Never Down), totdat ze 

daar weg moesten omdat er te weinig werd 

gedronken. 

 

In die tijd werd er versterking gezocht voor 

een op te richten Prometheus-bridgeclub. 

Koos van der Valk als TH-medewerker was de 

man die het samengaan regelde.  

Bridgeclub Prometheus was een dochter-

vereniging van de TH-personeelsvereniging 

en bij uitzondering mochten de leden van 

Never Down lid worden van Prometheus. 

 

Ton Romeijn en ik zijn meegelift in die tijd en 

ook lid geworden van Prometheus. 

 

Ik ken nog namen van Never Down: 

Schoneveld, de Koning, Peerdeman, Dullaart  

{snackbar), Jan Beukers (bakker) en Koos 

Koeleman (visboer). En natuurlijk mijn vader 

Leo van Velzen, Frans van Velzen (zijn 

zwager} en Koos van der Valk. 

 

Hein van Velzen 

    

* Ely Culbertson (1891-1955) was in de jaren 

20 en 30 van de vorige eeuw een sterke 

Amerikaanse bridgespeler. Hij publiceerde 

veel boeken over (contract)bridge.  
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Het lustrumfeest 

Op zondag 11 september vierden we ons 

lustrumfeest in Partycentrum ‘Onder Ons’ in 

Kerkpolder. De lustrumcommissie, die bestond 

uit Eliza Guse, Ria Schoneveld en Jenny 

Omvlee, ontving 48 gasten. We hadden de 

oud-leden die vorig jaar nog lid waren ook 

uitgenodigd, maar slechts twee daarvan 

waren aanwezig: Aad van ’t Noordende en 

Gerda Jansen. Onze vaste invalster Marijke 

Bouwmeester was bereid om deze dag het 

aantal paren rond te maken.  

Om 11 uur begonnen we met koffie/thee en 

wat lekkers erbij. Daarna gingen we naar 

buiten om een mooie groepsfoto te maken 

(zie volgnde pagina). 

 

Vervolgens speelden we een paar rondjes 

bridge, maar dat niet alleen: tussendoor 

lieten we de hersens kraken met de 

Prometheus geschiedenis-quiz. 

Tijdens de lunch kregen we gezelschap van 

iemand die heel anders met kaarten omgaat 

dan wij: goochelaar Jordi vertoonde ons zijn 

kunsten. Het was mooi weer dus iedereen kon 

voor de lunch een plekje binnen of buiten 

zoeken. 

Na de lunch gingen we weer verder met 

bridgen en quizzen. Tussendoor vielen er nog 

wat kleine prijsjes te verdienen: afwisselend 

voor nummer 11 vanwege het 11e lustrum en 

voor degenen die tussen de 55 en 56% 

scoorden omdat de club tussen de 55 en 56 

jaar oud is.  

Tot slot gingen we naborrelen met lekkere 

hapjes en volgde de prijsuitreiking. 

 

Winnaars 

 

Quiz:  

De quiz bestond uit 15 vragen. Daarvan had 

Rossend er 9 goed en daarmee was hij de 

beste. 

 

Voorspelling eindscore 

We vroegen iedereen aan het begin van de 

dag om in te schatten wat die dag hun 

eindscore zou zijn. Jenny bleek degene met 

de beste schatting: het verschil tussen 

schatting (44%) en eindscore (43,86) was 

slechts 0,14%.  

 

Hoeveel kaarten? 

Er stond een kan bomvol kaarten, en de 

vraag was hoeveel? 

Twee leden raadden het 

bijna goed: Siebe en 

Sonja schatten het 

aantal op 572. Dat was 

bijna goed, maar het 

waren er iets minder: 561 

(11 spellen à 52 kaarten 

= 572 - 11 kaarten). 

 

 

Lustrumdrive 

De prijzen voor de lustrumdrive gingen naar 

de nummers 1 en 11, iedereen die tussen de 

55 en 56% scoorde en de laatste.  

De winnaars waren: 

➢ 1: Eliza  

➢ 11: Marinus 

➢ 55-56%: Kees, Anke, Leo, Henk W, Bart M 

➢ Troostprijs: Peter 

 

In het zonnetje 

Tot slot werden er nog een paar mensen in 

het zonnetje gezet: Ank en Leo die zich 

hebben ingespannen om de lustrumdrive 

goed te laten verlopen. En voorzitter Marian 

die zo ontzettend veel doet voor de club. Dat 

lijkt vanzelfsprekend maar dat is het natuurlijk 

niet.  

En daarna bedankte Marian de lustrum-

commissie, Jenny, Ria en Eliza met een 

bloemetje voor de organisatie van deze 

geweldige dag. 
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Meer foto’s kun je bekijken via de website https://www.bridgeclubprometheus.nl/foto-s 
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56 jaar! 

Op 21 november was het 56 jaar geleden 

dat onze club werd opgericht.  

De 22e was onze wekelijkse speelavond en 

omdat er van het lustrumbudget nog wat 

geld over was besloten we om de 

verjaardag klein te vieren. 

Hein van Velzen was bereid speciaal voor 

deze avond wat lekkers te maken: 

hazelnootschuimgebakjes en chocolade-

soesjes. Ze zagen er fantastisch uit en 

smaakten ook zo! Hein (en Joke) bedankt! 

 

 
 

Jenny vertelde nog iets over de geschiede-

nis van de club en er was een klein prijsje 

voor het paar dat het dichtst bij de 56% 

scoorde: Frans de Vreede & Henk Schreuder. 

 

 
 

    

7SA, geboden en gemaakt 

Dit hoogste bod komt 

zelden voor, maar op 6 

december speelden wij 

groot slem sans tegen 

Jenny en Ank, geboden 

en gemaakt.  

Na afloop vertelde ik 

dat ik op 7-jarige leeftijd 

mijn eerste grote slem in 

sans heb geboden met 

12 harten en schoppen 

aas. Ik vond mijn kaart 

zo mooi dat ik het 

hoogste bod wilde. Na schoppen uitkomst 

heb ik 13 slagen opgeraapt, maar achteraf 

zag ik dat het eigenlijk een kansloos contract 

was en alleen stom geluk me gered heeft.  

Misschien is dat ook de reden dat we niet 

vaak grote slem bieden? 

 

Jenny vroeg of ik voor het Ei een stukje wilde 

schrijven over de overwegingen om dit 

contract te bieden. 

 
Na pas van Oost opende Bart met 2 ruiten;  

dit  betekent bij ons sterke opening: acht 

speelslagen in een nog onbekende kleur.  

Na mijn positieve bod van twee harten, gaf 

Bart (niet tot mijn verrassing) zijn schoppen-

kleur aan. Op mijn vier klaveren bod, gaf 

Bart vervolgens twee azen aan waarmee 13 

slagen vrijwel zeker waren en ik 7 sans bood. 

Met de uitkomst klaveren twee,  werd dit 

contract moeiteloos gemaakt.  

 

Eliza Guse 
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Agenda voor de algemene ledenvergadering 

op 7 februari 2023 

 

 

1 Opening en mededelingen van de voorzitter   

             

2 Notulen van de ALV van februari 2022            zie pagina 22 

 

3 Jaarverslag van de secretaris                zie pagina 22 

 

4 Financiën 

• Financieel jaarverslag 2022                zie pagina 24 

• Balans en begroting 

• Verklaring Kascontrolecommissie   

 

5 Wedstrijdzaken / Jaarverslag Technische Commissie        zie pagina 25 

 

6 Ledenwerving                      zie pagina 25 

 

7 Bestuur 

Reglementair zijn voorzitter Marian Reijmers en algemeen lid Siebe Auwerda aftredend. 

Beiden stellen zich herkiesbaar. Marian wil graag nog een jaar aanblijven als voorzitter, 

maar bij voorkeur niet de komende drie jaar volmaken.  

Tegenkandidaten kunnen zich tot 1 februari melden bij het bestuur. 

 

8 Commissies      

• Kascontrolecommissie 

• Technische commissie  

• Lustrumcommissie  

 

9 Jaarprogramma 2023-2024                zie pagina 28 

 

10 Rondvraag 

 

11 Sluiting 
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Notulen Algemene Ledenvergadering  februari 2022 

 

Data:                

• Week 4: toezending agenda en financiële 

stukken. 

• 8 februari: deadline aanmelding 

tegenkandidaten bestuur en reacties/ 

bezwaren 

• 15 februari: formele afhandeling 

  

Verslag 

Door het ‘staartje’ van de coronamaatrege-

len heeft de ALV niet fysiek plaatsgevonden, 

maar is digitaal gehouden – de notulen in  

de gebruikelijke zin zijn daardoor dit keer 

beperkt tot een kort verslag ter vaststelling.  

 

De agenda en meeste vergaderstukken voor 

de ALV waren in Het Ei van december 2021 

opgenomen; de begroting voor 2022 en de 

balans werden begin januari via de mail 

nagestuurd. In een mail van de voorzitter 

van 28/1/22 werd de bijzondere, digitale 

procedure vastgelegd en kondigde zij voor 

2022 de verlaging van de contributie met  

€ 20 aan. 

 

Het bestuur vroeg om instemming met de 

volgende stukken en acties: 

 

a. de notulen van de ALV van 2021 

b. het bestuur decharge te verlenen voor 

het gevoerde financieel beleid in 2021 

c. de conceptbegroting 2022 

d. de benoeming van Cock Hazeu als 

secretaris 

e. de benoeming van Siebe Auwerda als 

algemeen bestuurslid/voorzitter 

Technische Commissie 

f. herbenoeming van Jenny Omvlee als 

algemeen bestuurslid. 

 

Tegen geen van deze stukken en acties 

werden door leden bezwaren ingebracht. 

Daarmee zijn de betreffende stukken 

vastgesteld, is er aan het bestuur decharge 

verleend, en zijn de benoemingen gedaan.  

 

 

Cock Hazeu

    

   
Tijdens de formele afhandeling van de ALV op 15 februari kreeg Sjoerd de Haan een  

bloemetje voor zijn inzet in bestuur en TC. En Jenny werd verrast met een bloemetje  

omdat ze zich al 12½ jaar inzet in als lid van het bestuur. 

    

 

Jaarverslag van de secretaris 

 

Jaarprogramma 2022 

In het bridgejaar 2022 hadden we nog te 

maken met het ‘staartje’ van de corona-

maatregelen: in januari konden we nog niet 

fysiek bij elkaar komen, maar moest het via 

Stepbridge. Vanaf 1 februari bridgen we 

gelukkig weer ‘normaal’ in De Vleugel. Met 

de nodige voorzorg- en hygiënemaat-

regelen, maar ook dat is gaandeweg 

genormaliseerd. 

Eind 2021 speelden we voor het eerst ook 

tussen Kerst en Oud & Nieuw, weliswaar op 

Step, maar met een goede opkomst.  

En dit jaar zijn we voor het eerst in juni 

‘zomerbridge’ gaan doen; ook deze avon-

den werden goed bezocht. Reden om dit in 

juni op het programma te houden. 
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Drives en Kampioenen 

Op 8 maart speelden we de voorronde van 

Ruitenboer op de club. In de A-lijn wonnen 

Frans en Henk, en in de B-lijn Ingrid en Mieke. 

In april hebben namens Prometheus Fred en 

Rossend en Bart en Toine in de halve finale 

van Ruitenboer gespeeld. Fred en Elly 

hebben zelfs de finale gehaald. 

Op 12 april was de Paasdrive, die gewonnen 

werd door Willem en Ton.  

Op 31 mei was de Slotdrive van het seizoen, 

die gewonnen werd door Bart en Elly. Toen 

werd ook de kampioensbeker uitgereikt aan 

Frans en Henk. 

Op 18 oktober was – al weer voor de vijfde 

keer – de Vrienden- en vriendinnendrive. We 

speelden met 30 paren, waaronder 19 

gasten. De drive werd gewonnen door 

combipaar Ans en Olaf. 

Op 29 november was het Sinterklaasdrive, 

die gewonnen werd door Bart en Eliza.  

De Kerstdrive is op 20 december. 

 

Ledenbestand 

We boekten in 2022 een flink aantal nieuwe 

leden: Aad van den Berg, Yvonne van den 

Berg, Maria Brodskaya, Jet Dekker, Greta 

Hesseling, Marijke van Oosten, Gerald 

Veldhuizen, Irene van Zeijl. Mieke Ham en 

Ingrid Kappe traden opnieuw toe. De 

meeste nieuwe leden zijn – direct of indirect - 

doorstromers van de Flitscursussen. Dat kan 

beschouwd worden als een mooi succes 

van de cursus; veel dank aan Jenny die zich 

daarvoor al jarenlang inzet. 

Gerrit Hakvoort en Marleen Mergler zegden 

hun lidmaatschap op.  

Per saldo hadden we aan het eind van het 

jaar 66 leden. Daarmee is het in coronatijd 

opgelopen ledenverlies voor een flink deel 

ongedaan gemaakt. 

Begin september overleed Marta Boon-

mann, oud-lid en echtgenote van ons lid 

Johan Boonmann. 

 

Bestuur en rooster van aftreden; Technische 

Commissie 

De ALV werd op 1 februari nog digitaal 

gehouden. Cock Hazeu werd benoemd als 

secretaris. Jenny Omvlee ging een nieuwe 

bestuurstermijn aan. Sjoerd de Haan stopte 

begin 2022 met zijn werkzaamheden als 

voorzitter van de Technische Commissie en 

als lid van het bestuur; Siebe Auwerda 

volgde hem op. In alle gevallen waren er 

geen tegenkandidaten. 

 

Bestuursleden worden voor drie jaar in 

functie gekozen. Het officiële rooster van 

aftreden is daarmee als volgt: 

• Voorzitter:     Marian Reijmers    2023 

• Secretaris:    Cock Hazeu     2025  

• Penningmeester:  Nelleke v.d. Lee    2024 

• Algemeen lid:  Jenny Omvlee    2025 

• Algemeen lid/TC: Siebe Auwerda    2023 

Siebe maakt de termijn van Sjoerd vol. 

Daarmee zijn Marian en Siebe in 2023  

reglementair aftredend. 

 

Met Siebe als nieuwe voorzitter bestaat de 

TC uit: Siebe Auwerda, Sjoerd de Haan, Ank 

Hoogeveen, Leo Pruijsers en Ton van Hoek. 

Dank aan Sjoerd voor zijn jarenlange inzet als 

voorzitter van de TC.  

 

Lustrum 

Het – door corona uitgestelde – 11e lustrum 

werd gevierd op zondag 11 september in 

Partycentrum Onder Ons. We vierden 

daarmee dat de club 55 jaar bestond. De 

opkomst was groot, waaronder ook enkele 

oud-leden. We vierden het met bridge, een 

goochelaar, een Prometheus-geschiedenis-

quiz, lekker eten en drinken, en buitenfoto’s 

in de mooie najaarszon; het verslag en foto’s 

vind je elders in Het Ei. 

Voor al hun inzet veel dank aan de Lustrum-

commissie: Jenny, Ria en Eliza. 

 

Parkeren en parkeervergunningen 

Sinds 2021 is het in de omgeving van De 

Vleugel betaald parkeren geworden. Als je 

dat wilt ontwijken, kun je (voor wie dat fysiek 

mogelijk is) per fiets komen, of iets verderop 

in de wijk parkeren, waar het nog wel gratis 

is. Verder heeft het bestuur (samen met 

Gisolf) twee parkeervergunningen aange-

schaft, waarmee er op een avond met 

maximaal zes auto’s (drie per vergunning) 

geparkeerd kan worden. Wie daarvan 

gebruik wil maken, dient zich daartoe van 

tevoren aan te melden. De kosten bedragen 

tot nog toe slechts 2,50 euro per keer. Op 

deze manier proberen we de vereniging 

aantrekkelijk te houden, ook voor wie voor 

vervoer op de auto is aangewezen. Maar 

we moeten er ook zuinig mee omspringen, 

omdat parkeervergunningen een dure zaak 
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zijn. Waar er carpoolmogelijkheden zijn, is het 

dienstig om dat met elkaar af te spreken.  

De voorzitter heeft de leden opgeroepen 

om mee te denken over dit onderwerp. 

 

Tot slot 

Vereniging zijn, ben je met z’n allen. Het 

verenigingsbridge kan niet zonder wedstrijd-

leiders en arbiters. Maar ook vele andere 

zaken en taken zijn van belang, en worden 

met zorg vervuld: clubblad, cursussen, 

ledenwerving, lief&leed-bezoeken, website, 

kascontrole, lustrumviering, dupliceren, etc. 

In De Vleugel doen we alles ‘zelf’ qua 

catering, ook tussen het bridgen door – 

daarvoor met name veel hulde aan Jenny, 

Marian, Marijke en Marinus. 

In het algemeen is zo’n ‘tweede ring van 

activiteit en energie’ enorm belangrijk voor 

een vereniging. Als je je ook een tijdje voor 

de vereniging wilt inzetten, horen we dat 

graag! 

 

Cock Hazeu

 

    

Jaarverslag van de penningmeester 

 

Het jaar 2022 was het jaar waarin we geluk-

kig snel weer fysiek met elkaar mochten 

spelen en blijven spelen en kon de lustrum-

commissie nu toch eindelijk het lustrumfeest 

organiseren. Beide acties zijn gelijk de 

grootste posten op de balans bij de uit-

gaven, die we echter begroot hadden.  

 

Komend jaar verwachten we ook weer het 

hele jaar fysiek te kunnen spelen. Afgelopen 

twee jaren hebben we korting kunnen 

geven op de contributie, omdat we de 

kosten uitspaarden voor zaalhuur. Omdat 

we positief gestemd zijn verwachten we 

volgend jaar weer het hele jaar fysiek te 

kunnen bridgen, waardoor we geen korting 

gaan geven om financieel gezond te blijven. 

Het clubgedeelte van de contributie is 55 

euro. Daarbij komt dan nog een deel dat we 

aan de NBB moeten afdragen. Dat was 

vorig jaar 28 euro (inclusief BTW), maar 

volgend jaar wordt dat een stuk duurder.  

De NBB heeft namelijk aangegeven een 

verhoging door te moeten voeren. We 

wachten even af wat precies de afdracht 

voor 2023 gaat worden en in de leden-

vergadering op dinsdag 7 februari 2023 

zullen we de contributie definitief bekend 

maken. 

 

Door corona zijn we afgestapt van het 

contant betalen van de consumpties uit 

hygiënisch oogpunt. Op een enkeling na, 

wordt deze manier van betalen (achteraf 

via een betaalverzoek) gewaardeerd. Dus 

hier blijven we mee doorgaan in 2023. 

 

Bij het stukje van de contributie sprak ik al 

over financieel gezond blijven en dat wil ik 

hier nog een keer benadrukken: het bestuur 

heeft geen winst of kapitaalvergroting als 

doel. We willen een aantrekkelijke en betrok-

ken vereniging blijven door nu en dan drives 

met prijzen te organiseren, af en toe een 

bloemetje of fles wijn uit te reiken voor het 

uiten van erkenning & waardering en een 

kaartje en/of attentie om een lid beterschap 

te wensen. Daarnaast drukken we 1 keer per 

jaar een clubblad en kopen we (mede 

mogelijk door de kleine marge die op de 

consumptie zit) elke speelavond wat versna-

peringen voor bij de koffie of thee & drankje. 

Dit zijn dus de uitgaven die het bestuur doet 

met het clubdeel van de contributie. 

Daarnaast willen we wat geld op de spaar-

rekening voor eventuele tegenslagen en 

onverwachte noodzakelijke uitgaven. 

 

De definitieve balans van 2022 moet nog 

opgemaakt worden, maar ik verwacht geen 

hele grote afwijkingen te moeten constate-

ren. Half januari hoop ik alle cijfers op een 

rijtje te hebben om met de kascommissie te 

kunnen delen. Dan kijken we gelijk naar de 

begroting voor 2023. Na de bevindingen van 

de kascommissie zal ik de balans van 2022 

en de begroting 2023 met alle leden delen 

voor de ledenvergadering van 7 februari.  

 

Dan rest mij nog je hele fijne feestdagen te 

wensen, blijf (financieel      ) gezond en een 

heel gelukkig 2023! 
 

 

Nelleke van der Lee-Parlevliet 
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Jaarverslag van de Technische Commissie 

 

Na het versoepelen van de Covid-19 maat-

regelen werd op 1 februari weer begonnen 

met fysiek bridgen in De Vleugel.  

Het seizoen 2021-2022 kon vervolgens zonder 

onderbrekingen worden afgemaakt tot en 

met de laatste rankingdrive op 24 mei. 

Tijdens de slotdrive op 31 mei zijn Henk 

Schreuder en Frans de Vreede gehuldigd als 

de zeer terechte clubkampioenen van het 

seizoen 2021-2022.  

Op 15 februari is, via een digitale ALV, Siebe 

Auwerda de opvolger van Sjoerd de Haan 

geworden, als voorzitter van de TC.  

Sjoerd is wel TC-lid gebleven en houdt zich 

vooral bezig met het zorgen voor de te 

dupliceren spellen. 

Het nieuwe bridgeseizoen is begonnen op 29 

augustus. Daarbij bleek de oude laptop toch 

eindelijk aan het eind van zijn levensduur te 

zijn gekomen. Gelukkig had de penning-

meester al rekening gehouden met die 

mogelijkheid, zodat we snel een nieuwe 

laptop, een ASUS Vivobook 15,  konden 

aanschaffen. Leo zorgde er voor dat we die 

ook direct in gebruik konden nemen voor 

onze speelavonden. 

De technische commissie bestaat momen-

teel uit Ank Hoogeveen, Leo Pruijsers, Ton 

van Hoek, Sjoerd de Haan en Siebe 

Auwerda (vz).  

 

Siebe Auwerda 

 

    

 

Ledenwerving 

 

Voor de beginnerscursus Flits1 die we in het 

najaar 2021 samen met Gisolf, ODD en De 

Gaech organiseerden was de animo 

bijzonder groot, bijna 60 cursisten. Daarom 

zijn we met drie cursusgroepen en drie 

docenten gestart. Naast Teun Huijer en Peer 

Relou verzorgde ook Kees van ’t Hul een 

cursusavond. In november moesten we door 

de coronamaatregelen de cursus na zes 

lessen afbreken. Pas op 31 januari 2022 was 

de herstart van de cursus mogelijk. 

Oorspronkelijk waren we van plan om in 

februari te starten met de vervolgcursus 

Flits2. Maar omdat we de Flits1- en Flits2-

cursussen na elkaar - en niet tegelijkertijd – 

organiseren moesten we de Flits2-cursus 

uitstellen. Deze ging met twee cursus-  

groepen op 21 en 23 maart van start.  

Na afloop hiervan organiseerden een 

gezamenlijke slotdrive voor alle cursisten en  

meespeelavonden op de clubs. De cursisten 

kregen het aanbod om de rest van het jaar 

gratis mee te spelen.  

 

In september zijn we weer van start gegaan 

met een beginnerscursus. Deze keer echter 

anders dan anders. De cursus is niet meer op 

de maandag- en woensdagavond, maar op 

de dinsdag- en donderdagavond. 

Bovendien hebben we als cursuslocatie 

gekozen voor de speellocaties van de clubs. 

De eerste helft van de dinsdagcursus werd 

gegeven bij De Gaech, de tweede helft bij 

Prometheus. Voor de donderdagcursus 

gingen de cursisten eerst naar Gisolf en 

daarna naar ODD.  

We denken op deze manier mensen aan te 

trekken die ook echt op onze speelavonden 

kunnen. Bovendien kunnen ze zo al enigszins 

sfeer proeven bij de clubs.  

Deze constructie betekende dat we ook op 

zoek moesten naar nieuwe docenten, want 

de vorige docenten bridgen zelf op deze 

avonden en waren dus niet beschikbaar. Op 

dinsdag geeft Peter Bommelé (van Gisolf) les 

en op donderdag Kees van de Weijden. 

Deze laatste heeft in het eerste jaar dat we 

de cursus organiseerden (2017) ook lessen 

voor ons verzorgd. 

We zijn erg benieuwd of dit de instroom bij 

onze clubs gaat vergroten. 

 

Jenny Omvlee
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Oplossing bridgeprobleem 1 

Hoe maakt Zuid altijd 3SA? 

Uitkomst 10 

 

Om het contract te halen moet Zuid gebruik 

maken van de ruitens in de dummy.  

Er is maar één manier om zeker te weten dat 

de dummy bereikt kan worden. Dat is niet 

door de gratis snit te nemen met ♣B , maar 

direct ♣Aas te pakken. Vervolgens kan A 

en  na gespeeld worden. Als deze wordt 

gedoken volgt een derde ronde ruiten. H is 

voor de tegenpartij maar als Zuid weer aan 

slag is kan deze met ♣B oversteken naar ♣H 

en zijn negen slagen verzekerd. 

 

Het hele spel: 

 

Olaf Duin  

    

Oplossing bridgeprobleem 2 

Hoe maakt Zuid 4? 

Uitkomst 6 

 

Zuid moet de eerste slag op tafel pakken 

met het aas en…. direct een schoppen 

duiken! 

Oost-West kunnen nog een ruiten en een 

harten meepakken maar Noord’s troeven 

beschermen tegen verdere verliezers.  

Zuid komt aan slag, trekt alle troeven en int 

alle klaveren. Zuid haalt het contract als de 

schoppen 3-3 of 4-2 verdeeld zitten. 

 

Het hele spel: 

 

 

Olaf Duin                  
 

    

 

Winnaars 

   
 

   

Noord / 

niemand 

kwetsbaar 
 

 3 2  

 5 

 V B 10 9 8 7 6  

 H 3 2  

 8 7 6  
N 

 A B 10 9 

 V B 10 
W O 

 H 9 8 7 6  

 H 5 4  
Z 

 

 V 10 9 8     7 6 5 4 
  H V 5 4  

 A 4 3 2 

 A 3 2 

 A B  

Oost /  

niemand 

kwetsbaar 
 

 4 3 2  

 A 5 

 5  

 A V B 10 9 8 7   

 B 10 9 8  
N 

  7 6 

 8 7 6 
W O 

 H V B 10 9 

 V B 10 9 8 
Z 

 A H 7 6 

 4    6 5 
  A H V 5  

 4 3 2 

 4 3 2 

 H 3 2  
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Competities en drives 2022

 

In januari speelden we vanwege de corona-

maatregelen nog op Stepbridge. Op 25 

januari was onze 86e stepbridge-avond! 

Per 1 februari spelen we weer in De Vleugel. 

 

Stepbridge  

14 dec Arné & Olaf 64,58% 

21 dec Joke & Hein 59,38% 

28 dec Eliza & Bart 61,74% 

4 jan  Willem & Karel 62,05% 

11 jan Gaby & Sjoerd  64,21% 

18 jan Juliet & Kees  61,31% 

25 jan Eliza & Bart 61,31% 

 

Rankingcompetitie (t/m 13-12-2021) 

Individuele eindstand:  

1 Kees van’t Hul  98,5 

2  Siebe Auwerda 96,6 

3 Olaf Duin 89,4 

4 Arne Heijmans 87,2 

5  Fred Slemmer 85,8 

Clubkampioenschap paren: 

1.  Kees van ’t Hul & Siebe Auwerda 96,317 

2. Arne Heijmans & Olaf Duin 87,184 

3.  Eliza Guse & Bart Moors  84,365 

4.  Elly Legerstee & Gerald Veldhuizen 83,467 

5.  Rossend Llurba & Fred Slemmer 83,293 

 

Voorronde Ruitenboer (8-3-2022)  

A-lijn: 

1.  Frans de Vreede & Henk Schreuder61,46% 

2. Milton Russel & Leo Pruijsers 56,77% 

3.  Joke & Hein van Velzen  54,69% 

4.  Juliet Moll & Kees van ‘t Hul  51,04% 

5.  Anneke & Jacques Nonhebel  50,52% 

B-lijn: 

1.  Ingrid Kappe & Mieke Ham 60,68% 

2. Alex Visser & Henk van Oers 60,00% 

3.  Anke & Marinus Hom  57,19% 

4.  Johan Boonmann & Wil de Gids  56,56% 

5.  Cock Hazeu & Peter Kuiper  55,99% 

 

 

Paasdrive (12-4-2022) 

1.  Willem vd Berg & Ton van Hoek 70,37% 

2.  Toine Schreuder & Helene Weenink57,41% 

3.  Fred Slemmer & Elly Legerstee 54,17% 

4.  Juliet Moll & Kees van ‘t Hul  53,94% 

5.  Ank Hoogeveen & Jenny Omvlee 53,70% 

 

Slotdrive (31-5-2022) 

1.  Bart Kommers & Elly Legerstee 62,50% 

2.  Ans Christiaanse & Wil Jutte 61,93% 

3.  Lowie Geertse & Huib Woudstra 60,91% 

4.  Olaf Duin & Arné Heijmans  59,47% 

5.  Cock Hazeu & Ank Hoogeveen  53,41% 

 

Winnaars zomerdrives  

7 juni  Huib & Lowie 62,50% 

14 juni Ank & Jenny 61,93% 

21 juni Anke & Marinus 61,67% 

28 juni Ans & Wil 64,44% 

 

Lustrumdrive (11-9-2022) 

1.  Eliza Guse 68,46% 

2.  Milton Russel 60,61% 

3.  Ank Hoogeveen 57,89% 

4.  Mieke Ham  56,33% 

5.  Ria Schoneveld 56,11% 

 

Vrienden- en vriendinnendrive (18-10-2022) 

1.  Olaf Duin & Ans Christiaanse 72,32% 

2.  Frans de Vreede & Corry v. Velzen 67,26% 

3.  Wil Jutte & Leo Pruijsers 62,65% 

4.  Aad vd Berg & Toine Schreuder  59,97% 

5.  Maria Brodskaya & Kees van ‘t Hul 59,38% 

 

Sinterklaasdrive (29-11-2022) 

1.  Eliza Guse & Bart Moors 65,45% 

2.  Greta Hesseling & Marijke v.Oosten59,20% 

3.  Cock Hazeu & Peter Kuiper 57,99% 

4.  Rossend Llurba & Fred Slemmer  57,64% 

5.  Siebe Auwerda & Kees van ‘t Hul 56,42% 

 

  



 

Het Ei – december 2022 - pagina 28 

 

Speeldata seizoen  

2022/2023 

 

januari 2023 

3  bridge 

10 bridge 

17  bridge 

24  bridge 

31  bridge 

 

maart 2023 

7 bridge 

14 bridge 

21 bridge 

28 bridge 

 

mei 2023 

2 bridge 

9 bridge 

16 bridge 

23 bridge 

30  slotdrive 

februari 2023  

7 alv / bridge 

14  bridge  

21 krokusdrive  

28 bridge 

 

 

april 2023 

4 paasdrive  

11 bridge  

18 bridge 

25 bridge 

 

juni 2023 

6 zomerbridge 

13 zomerbridge 

20 zomerbridge 

27 zomerbridge 

 

juli-augustus 2023 

 zomerstop 

  
NB: Ruitenboer 2023 is afgelast.  

 

 

 

 

    

 

 

Fijne  

feestdagen  

en een goede  

gezondheid  

en  

veel bridgeplezier  

in 

het nieuwe jaar! 

 
    

Concept-jaarprogramma 

2023-2024 

 

augustus 2023 

29 bridge 

 

september 2023 

5 bridge  

12 bridge 

19 bridge 

26 bridge 

 

 

november 2023 

7 bridge  

14 bridge 

21 bridge 

28 sinterklaasdrive 

 

januari 2024 

2  bridge 

9 bridge 

16  bridge 

23  bridge 

30  bridge 

 

maart 2024 

5 bridge    

12 bridge 

19 bridge 

26 paasdrive  

 

 

mei 2024 

7 bridge 

14 bridge 

21 bridge 

28  slotdrive 

 

 

 

oktober 2023 

3 bridge 

10 bridge  

17 vriendendrive 

24 bridge 

31  bridge 

 

december 2023 

5 geen bridge 

12 bridge  

19 kerstdrive 

26 geen bridge 

 

februari 2024  

6 alv/bridge  

13  bridge  

20 krokusdrive  

27 bridge 

 

 

april 2024 

2 bridge  

9 bridge 

16 bridge 

23 bridge 

30 bridge 

 

juni 2024 

4 zomerbridge 

11 zomerbridge 

18 zomerbridge 

25 zomerbridge 

 

juli-augustus 2024 

 zomerstop 

 

 

    

Verhinderd?  

Svp bijtijds afmelden! 

➢ via de afmeldlijst in de Vleugel 

➢ via mail of app vóór 15.00 uur 

afmelden@bridgeclubprometheus.nl 

➢ last-minute afmelden tot 17.30 uur 

bij Ank 06-22536850 of  

Leo 06-80064493 

    

mailto:afmelden@bridgeclubprometheus.nl

